

Bestyrelses Møde 4/2-2025 kl.19

Deltagere:

Chris Clausen, Heine Jürgensen, Kjeld Jepsen, Bo Tonnesen, Johannes Buddruhs, Torben Kjær

Ikke tilstede:

Hans Tonnesen, Steffen Petersen, Jelle Zwanenburg

1. Godkendelse af referat

- OK (TK)

2. Meddelelser

- Formand
 - o Skal til generalforsamling i Vidåsammenslutningen d.27.2 i Sønderborg.
 - o Skal til generalforsamling i Gels Å d.26.2 i Gram.
 - o Til møde med kommunen d.5.3 ang. Aktiviteter og naturkalender. Bo Tonnesen deltager fra kommunen.
 - o Har søgt laksekvote. Men ikke hørt noget endnu.
- VPU
 - o Heine har været til grønt rådsmøde. Der snakkes om de gamle træ både skal udskiftes.
- Kasserer
 - o Fremlagde regnskab, mangler revision. Medlemstal ser fornuftigt ud.

3. St. Jydevad

- o I udbud forventes at gå i jorden til april
- o A - B Vand. Snakket med Fiskeristyrelsen og Finn Sivebæk. Hvor skal det nye skel være.

4. Projekt stalling

- o Har skiftet SD kort og batterier i alle kamera. SD kort er hentet af DTU.
- o Der er set enkelte Skarv men mest på B stykket.
- o Hjælpere fra Ø. Højst er flittige til at kontrollere.
- o Afventer info fra lokalrådet ang. broer og stiger langs åen.
- o Der er 7 pers registreret som kontrollører.
- o John Jürgensen har fået reguleringstilladelse til den nye sæson.
- o

5. Generalforsamling

- o Hostrups Hotel er bestilt
- o Torben Hansen fra Åbenrå kommune vil komme og fortælle om projekt Jydevad.
- o Indkaldelse er lavet klar til at blive sendt ud.
- o Kender vi nogen der kunne tænke sig at komme i bestyrelsen

6. EVT næste møde 11/3

- o Der bliver snakket om der er for meget arbejde i bestyrelsen. Tk vil sende nogle spørgsmål ud til resten af bestyrelsen for at belyse dette.
- o Der vil blive sendt et spørgeskema ud til alle medlemmer for at se om der er nogle der vil hjælpe i nogle nyoprettede udvalg.